

**Dear Parents,**

Due to the current situation, we are happy to inform you that we have implemented a temporary online credit & Debit card payment system available starting today 20<sup>th</sup> May 2020. We are using the platform of QNB (Qatar National Bank) Connected with FATORA (Service provider) and you can process payments by any Visa and Master credit or Debit cards.

**How to proceed with online credit card payment:**

1. You will receive an SMS or Email from [fatora.io](http://fatora.io) including a link to view the invoice and make payment with following details
  - a. School Name
  - b. Parent's Name
  - c. Students name and Due Amount
2. Once access the link, follow the instruction on the screen and proceed with payment by debit or credit card.
3. Once the payment is completed, you will receive the notification via Email or SMS on payment confirmation

Please contact the finance team for any further information or clarifications via email: [paygirls@amag.com.qa](mailto:paygirls@amag.com.qa) or call us on 44280782 /66754878

**Kind regards,  
Al Maha Academy for Girls**

السادة أولياء الأمور الكرام

تحية طيبة، وبعد:

فنظرًا للوضع الحالي؛ فإنه يسرنا أن نعلن لكم عن التفعيل المؤقت لخدمة الدفع عبر الإنترنت باستخدام بطاقة الائتمان وبطاقة الخصم الفوري، وذلك اعتبارًا من 20 مايو 2020. ولهذه الغاية، فإننا نستخدم منصة بنك قطر الوطني (QNB) من خلال مزود الخدمة (فاتورة- FATORA)، حيث يمكنكم الدفع باستخدام بطاقة فيزا (Visa Card) وبطاقة ماستر (Master Card) أو بطاقة الخصم الفوري (Debit Card).

### كيف ندفع عبر الإنترنت باستخدام البطاقة؟

1. سوف تصلك رسالة قصيرة أو بريد إلكتروني من [fatora.io](http://fatora.io) فيه رابط لعرض الفاتورة وتفاصيل الدفع الآتية:
    - أ. اسم المدرسة
    - ب. اسم ولي الأمر
    - ج. أسماء الطلبة والمبلغ المستحق
  2. فور الضغط على الرابط، اتبع التعليمات التي ستظهر أمامك على الشاشة، وقم بالدفع باستخدام بطاقة الخصم الفوري أو البطاقة الائتمانية.
  3. بمجرد إتمام عملية الدفع سيصلك إشعار بذلك من خلال رسالة قصيرة أو البريد الإلكتروني.
- لمزيد من المعلومات أو التوضيح، يرجى التواصل مع قسم المحاسبة عبر البريد [paygirls@amag.com.qa](mailto:paygirls@amag.com.qa) أو الرقم 44280782 / 66754878.

مع أطيب التحيات

مدير أكاديمية المها للبنات